
 

Protokoll Motorflyseksjonens styre 
 
Møte 10/2011 

 
Avholdt 3. november i NLFs lokaler. 
 
 
Tilstede: Lars Øyno   Styreleder/Møteleder 

Martin Hasselknippe  Nestleder 
Michelle Aitkens  Styremedlem 
Stig Hoftaniska  Styremedlem 
Ingelise Arntsen  Styremedlem (tilstede under sak 88) 
Bjørn Skogøy   Styremedlem 
Eirik Bruset   Styremedlem Linda Christine Lilleng

 Ungdomsutvalget (Representant for Motor) 
George Lundberg  Fagsjef Motorflyseksjonen/Referent 

 
Møte satt: Kl.17:10. 
 
Godkjenning av innkalling, saksliste, registrering av saker til eventuelt og styret 
bekreftet beslutningsdyktig. 

 
Fastsettelse av møtetidspunkt for fremtidige møter.  
Neste møte foreslått 13. desember 2011 med sosial avslutning.  
Etterfølgende forslag ble ikke avklart. 
 
Sakene på innkallingen ble behandlet i referert rekkefølge av praktiske årsaker. 

 
Sak 88/2011 Luftfartsskolen  

Orientering 
1. Avtale 
2. Regning 2010, økonomisk avregning 2009/2010 
3. Samarbeid for å få til et bedre PPL-produkt 

 
Bakgrunn i notat fra Ingelise Arntzen. Enighet om fremgangsmåte og 
målsetning. 
 
Vedtak: Fagsjef arrangerer møte med partene. 

 
Sak 84/2011 Komiteer og utvalg  

Orientering om CAMO ved Einar Bjørnebekk 
Continuous Airworthiness Management Organisation i NLF 
Økonomisk rundt CAMO; Motor har sammen med Seil tatt en stor del av 
oppstartkostnaden for CAMO som etter hvert skulle bli selvfinansierende. 
Dette vil skje på sikt, men ikke inneværende år. 

 
  Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
Sak 85/2011 Teknisk komite 

 Einar Bjørenbekk ønsker at CAMOen avlastes i form av hjelp til hvordan å 
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bruke CAMO (Vedlikeholdshåndbok), avholde ”Pilot Owner Maintenance-kurs” 
mv. Einar Bjørnebekk kommer med innspill til medlemmer. 
 
Vedtak: Teknisk komite opprettes. Einar Bjørnebekk kommer med forslag til 
sammensetning 
 

 
Sak 86/2011 Verksteder 
 Bakgrunn i notat fra Stig Hoftaniska.  
 

Vedtak: Teknisk komite bør følge opp verkstedene fremover. 
 
Sak 82/2011 Godkjenning av protokoll fra styremøte 09/2011 
 Kommentar rundt vedtak i sak om Askeregler. Vedtaket i sak /2011 skulle 

være som følger: 
 
Vedtak: Protokollen ble godkjent med ovenstående korreksjon. 

 
Sak 83/2011 Flyplassgruppa Østlandet  

Orientering av Lars Øyno. Lite fremdrift hovedsakelig tilknyttet Kjeller. 
Forhåpninger om større fremdrift i neste møte. 
 
Styret tok orienteringen til etterretning. 

 
Sak 87/2011 Helikopter som del av MFS komite/seksjon/utvalg? 

Henvendelse fra helikoptermiljøet om medlemskap i NLF. Bakgrunn i notat fra 
Lars Øyno. Linda Christine Lilleng kommenterte at det er stort grunnlag for å 
opprette et helikoptermiljø i NLF. Enkelte kommentarer rundt seriøsitet i 
miljøet. 
 
Vedtak: Fagsjef bistår med informasjon om opprettelse av klubb, medlemskap 
i NLF mv. Dette skal lede frem mot opprettelsen av en Helikopterkomite i 
Motorflyseksjonen. 

  
Sak 89/2011 Strategiseminaret 

Orientering av Lars Øyno. Alternativer for forvaltning av LAPL ble diskutert. 
NLF vurderer i hvilken utstrekning organisasjonen skal involveres. 
 Alternativer for ATO-virksomhet ble diskutert. Sentral modell for seilfly ble 
besluttet. Sentralisert og desentralisert løsning for motor besluttet. 
 
Orienteringen ble tatt til etterretning. 

 
Sak 90/2011 ATO 

Juridisk orientering i notat fra Sigmund Sandall om alternative veivalg. 
Terskelen for å ta hånd om alt frem til sertifikatutstedelse er høy, men 
forskjellen på å ta hele eller deler av prosessen er liten. 
 

 Orienteringen ble tatt til etterretning. 
 
Sak 91/2011 Bookingsystem 

Notat fra George Lundberg. 
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 Vedtak: Styret ser det som mest formålstjenlig at MyWebLog og Opscom 
finner en løsning i samråd. Fagsjef bistår i prosessen. 

 
Sak 92/2011 Stillingsinstruks for fagsjef/avdelingssjef 

Notat av Lars Øyno. 
 
Vedtak: Vedtatt som fremlagt. 

 
Sak 93/2011 Hangarfondet 

Notat vedlagt søknad fra Nome Flyklubb. 
 
Vedtak: Vedtatt som fremlagt. 
 
Bjørn Skogøy og Eirik Bruset forlot møtet 20:45. Styret var fortsatt 
beslutningsdyktig. 

 
Sak 94/2011 Ledermøte 

Innhold diskuteres senere. 
 

Vedtak: Foreslås avholdt 10-11 mars på Rica Gardermoen. 
 

Sak 95/2011 Eventuelt 
 
1. Stig Hoftaniska ønsker å rapportere om fremdrift i finansiering av fly i neste 
møte. 
 
2. Fagsjef informerte om gebyrforslaget til LT. 

  
3. Sosial avslutning på neste møte 13. desember. 

 
 
Møte hevet: Kl. 21:15. 
 
 
Neste styremøte: 13. desember 2011. 
Sted:   Thon Hotel Opera. 
Tid:   kl. 16.00-19:30. 
 
Innkalling sendes ut av fagsjef. 
 
 
Vennlig hilsen 
Norges Luftsportforbund  
 
 
George Lundberg 
Fagsjef Motorflyseksjonen 
 


